
 1 (3) 
 

PROTOKOLL nr 11  2022 

Styrelsemöte  

via Teams 

2023-01-18, kl 19.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Linda Lindblom Hedberg, Leif Putte Gilberg, 

Jan-Olov Nyman och Karina Nilsson 

 

Övriga: David Floberg, Marie Lundh, Anna Ekehov 

§ 111  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

 

§ 112  Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen.  

 

§ 113  Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 9, 10 

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.  

 

§ 114  Kvarstående arbeten 

Profilkläder  

Nu ska det vara klart att kunna beställa. Alla beställer själva och vidarebefordrar fakturan till 

Susanne. Vi bestämmer att beloppet är 1.000 kr för SGA och 2.000 kr för styrelsen inkl moms.  

Hemsidan 

Hemsidan är igång men det går inte att öppna gamla filer. HiQ har lovat att fixa distriktens 

sidor. Det finns en hel del gammalt på hemsidan som behöver tas bort. Karina kollar på lite 

tider och bjuder in Martin och Urban Jonsson till ett teamsmöte för genomgång av hemsidan.  

 

§ 115 Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Det ser bra ut. Det är bara en obetald 

medlemsavgift.  

 

§ 116 Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Motioner från förbundet har kommit. Det har 

också kommit in 2 st motioner från SGA Folkrace. Det har kommit en enkät som SBF vill ha svar 

på senast 15/2 gällande Strategi 2030. Det har kommit in en till enkät från Myndigheten för 

ungdom och civilsamhällsfrågor MUCF.  
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§ 117 Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapport från SGA och rådgivare 

Rally, David Flodberg 

Säsongen drar igång den 28/1 uppe i Hudiksvall. Inga ändringar i reglementet DM, utom det här 

med fria starter. Det blir ett SGA möte för alla distrikt i februari. Det ska delas ut priser till de 

som vunnit DM i fjol. Det finns behov av utbildning både för förare och funktionärer.  

RB Martin Hedberg,  

Det var en tävling i Falun i helgen som var med ca 40 deltagare. Martin påpekade att alla ska 

visa licens vid anmälan. Martin undersöker det här med rankinggrundande tävlingar. EM 

kommer att gå i Malmö 2024.  

 

Folkrace, Putte Gilberg 

Folkrace utskottet centralt avgick förra veckan. Det jobbas frenetiskt i valberedningen att få 

fram nya personer. Det påverkar inte det kommande tävlingar då det finns ett gällande 

reglemente. Säsongen drar igång till helgen i Borlänge, 36 startande än så länge, varav 21 

juniorer. Domarlistorna inom Folkrace börjar bli klara. Den 15 april i Bollnäs kurs för 

tävlingsledning och tekniker gällande det nya reglementet. Styrelsen i SBF har bestämt att det 

ska göras en utredning om folkrace framtid i Sverige, utifrån miljökrav och fossilfria bränslen.  

 

b) Kontrollanter till rally 

Vi har för få tävlingar till antalet kontrollanter. I fjol så körde man med 2 st per tävling. NNBF tar 

kostnaden för ytterligare en kontrollant för att uppehålla kompetensen.  

 

c) Årsmötet 

Klart med lokal på Scandic Lugnet. Kallelsen går ut snarast till alla. Förhoppningsvis kommer det 

lite mer text till verksamhetsberättelsen. Det har inkommit 2 st motioner från Folkrace. Efter 

diskussion så stryker Anna den ena motionen för det skulle innebära för stor administration. 

Den andra motionen som gäller samarbete mellan SGAer, en gemensam kommitté för 

sportgrenar ”Arena grus” folkrace, rallycross, bilcross, crosskart och enkel bilsport. Styrelsen 

bifaller motionen.  

 

d) Förbundsmötet 

Kommer att bli den 23 – 24 april. Det kommer att bli i södra Sverige.  

Motion 1, Arvodering till förbundsstyrelsen. Vi rekommenderar avslag på motionen.  

Motion 2, Enkel bilsport. Vi rekommenderar avslag på motionen.  

Motion 3, Förbundsmöte vartannat år. Vi rekommenderar avslag på motionen.  

Propositionen gällande stadgeförändring. Vi ställer oss bakom propositionen med föreslagna 

ändringar.  

 

§ 118 Miljö 
Inbjudan till utbildning 28/1 i Gävle har gått ut till alla klubbar. Endast 4 st anmälda. Sista 

anmälningsdag på måndag den 23/1. Önskvärt att det blir minst 10 deltagare.  
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§ 119 Utbildning 

Miljökurs i Gävle den 28/1. 
Tävlingsledare/teknikerutbildning Folkrace i Bollnäs den 15/4 
Ev utbildning för rally i mars. 

 
§ 120  Övriga frågor 
- Strategi 2030. Det har kommit ut en enkät som ska svaras till den 15/2 gällande detta. Den är 
ganska komplex.  
 
- På förra mötet beslutade vi att Oskar Frykstedt från Lima med kompis samt Marcus Andersson 
med kompis ska få delta på Bilsportsgalan. Väldigt uppskattat.  

 

§ 121  Nästa möte 
Vi beslutar att ha nästa möte söndag den 19/2, kl. 09.00 i Falun 

 

§ 122  Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


